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Abstract (en)
[origin: WO2018154239A1] The invention relates to a system (1) for climbing along a main cable (2), the climbing system comprising a dorsal
holding means intended to be secured to the back of a user (3), the climbing system being designed such that it also comprises a retaining means
(8) comprising a first end part (9) and a second end part (10), the first end part being intended to be secured to the dorsal holding means, the
second end part comprising a slot (22) intended to receive the main cable such that the second end part can slide along the main cable.

Abstract (fr)
Un système ( 1 ) d'ascension le long d'un câble ( 2 ) principal, le système d'ascension comprenant un moyen ( 7 ) de maintien dorsal destiné à être
rendu solidaire du dos d'un utilisateur ( 3 ), le système d'ascension étant dans lequel il comprend en outre un moyen ( 8 ) de retenu comprenant une
première partie ( 9 ) extrême et une deuxième partie ( 10 ) extrême, la première partie extrême étant destinée à être solidaire du moyen de maintien
dorsal, la deuxième partie extrême comprenant une lumière ( 22 ) destinée à recevoir le câble principal de sorte que la deuxième partie extrême
puisse coulisser le long du câble principal.
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